SAFETY INSTRUCTIONS

THIS PRODUCT IS INTENDED FOR AQUARIUM USE ONLY, KEEP AWAY FROM CHILDREN.

- 1. Use only the original CHIHIROS power supply for the Universal WRGB light.
- 2. Never operate the light underwater.
- 3. Disconnect the plug when changing the light.
- 4. Never repair the power cable of the light. Replace the entire device if damaged.
- 5. Do not open the light in case of damage or malfunction. Replace the entire light
- 6.Use electrical devices only in dry rooms.
- 7. Unplug all devices in the water before coming into contact with it.
- 8. Use a residual current device (RCD) with a maximum rating of 30 mA.
- 9. Keep the plugs of the devices dry.
- 10. Position the plugs in a way that prevents water accumulation on the connection cable.
- 11.Use only original CHIHIROS parts for replacements.
- 12. Children aged 8 and above, as well as individuals with limited physical, sensory, or mental abilities, should use the device only under supervision and after receiving instructions on safe use.

FCC Warning Statement

Changes or modifications not expressly approved by the party responsible for compliance could void the user's authority to operate the equipment. This equipment has been tested and found to comply with the limits for a Class B digital device, pursuant to Part 15 of the FCC Rules. These limits are designed to provide reasonable protection against harmful interference in a residential installation. This equipment generates uses and can radiate radio frequency energy and, if not installed and used in accordance with the instructions, may cause harmful interference to radio communications. However, there is no guarantee that interference will not occur in a particular installation. If this equipment does cause harmful interference to radio or television reception, which can be determined by turning the equipment off and on, the user is encouraged to try to correct the interference by one or more of the following measures:

- - Reorient or relocate the receiving antenna.
- - Increase the separation between the equipment and receiver.
- - Connect the equipment into an outlet on a circuit different from that to which the receiver is connected.
- - Consult the dealer or an experienced radio/TV technician for help.

This device complies with part 15 of the FCC Rules. Operation is subject to the following two conditions: (1) This device may not cause harmful interference, and

(2) this device must accept any interference received, including interference that may cause undesired operation.

RF Exposure Statement

To maintain compliance with FCC's RF Exposure guidelines, This equipment should be installed and operated with minimum distance of 20cm the radiator your body. This device and its antenna(s) must not be co-located or operation in conjunction with any other antenna or transmitter.

SICHERHEITSHINWEISE

DIESES PRODUKT IST NUR FÜR DEN EINSATZ IM AQUARIUM BESTIMMT UND VON KINDERN FERNZUHALTEN.

- 1. Verwenden Sie nur das originale CHIHIROS-Netzteil für das Universal-WRGB-Licht.
- 2. Betreiben Sie das Licht niemals unter Wasser.
- 3. Ziehen Sie den Stecker, bevor Sie das Licht austauschen.
- 4. Reparieren Sie das Netzkabel des Lichts niemals. Ersetzen Sie das gesamte Gerät bei Beschädigung.
- 5. Öffnen Sie das Licht nicht bei Beschädigung oder Fehlfunktion. Ersetzen Sie das gesamte Licht.
 - 6. Verwenden Sie elektrische Geräte nur in trockenen Räumen.
 - 7. Trennen Sie alle Geräte vom Strom, bevor Sie mit dem Wasser in Berührung kommen.
 - 8. Verwenden Sie einen Fehlerstromschutzschalter (FI) mit maximal 30 mA.
 - 9. Halten Sie die Steckdosen der Geräte trocken.
- 10. Positionieren Sie die Stecker so, dass sich kein Wasser am Verbindungskabel ansammeln kann.
 - 11. Verwenden Sie nur Originalteile von CHIHIROS für Ersatzteile.
- 12. Kinder ab 8 Jahren und Personen mit eingeschränkten physischen, sensorischen oder geistigen Fähigkeiten sollten das Gerät nur unter Aufsicht und nach Erhalt der Sicherheitshinweise verwenden.

FCC-Warnhinweis

Änderungen oder Modifikationen, die nicht ausdrücklich von der verantwortlichen Partei genehmigt wurden, können das Nutzungsrecht des Benutzers für das Gerät aufheben. Dieses Gerät wurde gemäß den Grenzwerten für ein digitales Gerät der Klasse B nach Teil 15 der FCC-Vorschriften getestet. Diese Grenzwerte sollen einen angemessenen Schutz vor schädlichen Interferenzen in Wohngebieten bieten. Sollte es zu Störungen kommen, können folgende Maßnahmen ergriffen werden:

- - Neuausrichtung oder Standortwechsel der Empfangsantenne.
- - Erhöhung des Abstands zwischen Gerät und Empfänger.
- - Anschluss des Geräts an eine andere Steckdose.
- - Fachhändler oder erfahrenen Radio-/Fernsehtechniker konsultieren.

Dieses Gerät entspricht Teil 15 der FCC-Vorschriften. Der Betrieb unterliegt den folgenden Bedingungen: (1) Dieses Gerät darf keine schädlichen Störungen verursachen, und (2) es muss empfangene Störungen akzeptieren, auch wenn diese unerwünschte Funktionen verursachen.

RF-Expositionshinweis

Um die FCC-Richtlinien zur RF-Exposition einzuhalten, sollte dieses Gerät mit einem Mindestabstand von 20 cm zwischen Sender und Körper installiert und betrieben werden. Dieses Gerät und seine Antenne dürfen nicht zusammen mit anderen Antennen oder Sendern betrieben

werden.